

Job Advert – Spanish Teacher (Part-Time)

Position: Spanish Teacher

Hours: 2 hours per week

Schedule:

- Monday 15:15–16:10
- Thursday 13:15–14:10

Start Date: ASAP

Contract: Part-time hourly contract **for the current academic year only**

Age Group: Year 7 (approx. age 11–12)

About CFBL

Located in a listed Victorian building in the heart of London, CFBL (Collège Français Bilingue de Londres), rated *Outstanding* by Ofsted, welcomes 700 students aged 3–15 in a warm and inclusive environment. With over 35 nationalities represented, we place strong emphasis on bilingual learning, multicultural awareness, and personal development. Our enriched French curriculum fosters academic excellence and prepares students for diverse pathways including the French Baccalaureate, IB or A-Levels.

Our diverse teaching team brings cultural richness and creativity to the classroom and beyond, encouraging confidence, collaboration, and curiosity through projects, trips, and community learning.

The Role

- Teach beginner Spanish lessons to Year 7 students
- Prepare structured, engaging lessons promoting communication and cultural awareness
- Foster a positive, supportive classroom environment
- Work collaboratively with colleagues when required

The Ideal Candidate

- Qualified teacher (QTS/equivalent) or relevant teaching experience
- Native-level or excellent Spanish proficiency
- Ability to motivate and support early language learners
- Experience in bilingual or French curriculum schools is an advantage

Salary & Benefits

In addition to a competitive salary (based on qualifications and experience), CFBL offers:

- Annual CPD / professional development
- **Free balanced meals**, freshly prepared on site daily

- **Staff classes** such as English/French language courses or yoga (subject to demand and scheduling)

Safeguarding & Inclusion

CFBL is committed to safeguarding and promoting the welfare of children. All posts are subject to:

- Enhanced DBS check
- Declaration of non-disqualification

Right to Work in the UK

Applicants must have the right to work in the UK at the time of appointment. CFBL is unable to provide visa sponsorship for this position.

How to Apply

Please **complete the CFBL Application Form** (available on our website) and send it to: **recruitment@cfbl.org.uk**

Offre d'emploi – Professeur d'Espagnol (Temps très partiel)

Poste : Professeur d'Espagnol

Volume horaire : 2 heures par semaine

Horaires :

- Lundi 15h15–16h10
 - Jeudi 13h15–14h10
- Début de contrat :** Dès que possible
Durée : Pour l'année scolaire en cours uniquement
Niveau : 6ème
Contrat : Contrat horaire à temps très partiel

À propos du CFBL

Situé au cœur de Londres dans un bâtiment victorien classé, le CFBL (Collège Français Bilingue de Londres), noté *Outstanding* par Ofsted, accueille environ 700 élèves de la Maternelle à Year 10 dans un environnement chaleureux et bienveillant. Avec plus de 35 nationalités représentées, l'établissement met l'accent sur l'apprentissage des langues, l'ouverture culturelle et le développement global de l'élève.

Notre enseignement bilingue, basé sur une version enrichie du programme français, vise l'excellence académique tout en préparant les élèves à des parcours variés (Baccalauréat, IB, A-Levels, etc.). Notre équipe pédagogique multiculturelle encourage la créativité, l'innovation et les projets collaboratifs.

Missions

- Assurer des cours d'initiation à l'espagnol pour des élèves débutants en 6ème
- Préparer des séances dynamiques favorisant l'expression orale et la découverte culturelle
- Créer un climat de classe positif et motivant
- Collaborer avec l'équipe pédagogique selon les besoins

Profil recherché

- Enseignant(e) qualifié(e) ou expérience significative d'enseignement
- Niveau natif ou excellent en espagnol
- Sens de la pédagogie, dynamisme et ouverture culturelle
- Une expérience en milieu bilingue ou établissement français est un atout

Salaire et avantages

En plus d'un salaire compétitif (selon qualifications et expérience), le CFBL offre :

- Une **formation annuelle**
- Des **repas équilibrés gratuits**, préparés chaque jour dans nos locaux
- Des **cours proposés au personnel** (anglais, français, yoga – selon la demande et l'année)

Protection de l'enfance & Égalité des chances

Le CFBL s'engage à assurer la protection et le bien-être des élèves. Tous les postes font l'objet d'une vérification DBS renforcée, d'un contrôle médical et d'une déclaration de non-disqualification.

Droit de travailler au Royaume-Uni

Les candidats doivent disposer d'un droit de travailler au Royaume-Uni au moment de leur prise de poste. Le CFBL ne peut pas garantir de parrainage de visa pour ce poste.

Candidature

Merci de **remplir le [Formulaire de Candidature](#) (Application Form)** disponible sur notre site internet et de l'envoyer à : **recruitment@cfbl.org.uk**